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Opgemaakt door Ingrid van Breda, commissiegriffier 
Aanwezig 
 

De heer Harry van de Ven, voorzitter. Mark van Oosterwijk (Pro Actief 
Goirle), Bert Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Johan Swaans (VVD),  
Arnoud Strijbis (CDA), Deborah Eikelenboom (SP), Antoon van Baal (PvdA),  
Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg). Burgemeester Machteld Rijsdorp,  
wethouder Theo van der Heijden, wethouder Guus van der Put. 

Afwezig (met kennisgeving)  
 
Deze vergadering kunt u beluisteren op: https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-
zaken/2015/24-juni/21.30 
 
1.  Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld. 
CDA wenst graag eenduidigheid ten aanzien van de aanvangstijd. Op de site stond aanvang commissie AZ om 
21:30u en op de uitnodiging stond streeftijd voor aanvang is 21:00u. 
 
2. Raadsvoorstel Jaarverslag Regio Hart van Brabant 2014  
 
Standpunten fracties: 
Lijst Couwenberg Wil de burgers informeren over Regio Hart van Brabant en wat er gebeurt met de financiële 

middelen.  
SP Vraagt wat de toegevoegde waarde is van Regio Hart van Brabant voor de gemeente Goirle 

en haar inwoners. 
CDA Vraagt hoe raadsleden ambassadeur kunnen zijn van Regio Hart van Brabant. Geeft een 

compliment voor het jaarverslag, maar wil nog een slag maken. CDA mist smart 
formuleringen over hetgeen concreet wordt bereikt. Vraagt ook om beeldend 
verantwoording af te leggen. Dankt de burgemeester voor de toezegging.  

Lijst Riel-Goirle Wil de Regio Hart van Brabant meer laten leven en vindt dat de betekenis ervan beter moet 
worden uitgelegd. De kans wordt onvoldoende gegrepen om de resultaten voor Goirle beter 
uit te dragen. Wil dat in het jaarverslag beter wordt opgenomen wat gerealiseerd is. Vindt 
de tekst over duurzaamheid nietszeggend. Het voorstel kan als B-stuk naar de raad. Vindt 
de verantwoording dusdanig slecht dat de raad hierover verder moeten praten.  

Pro actief Goirle Vraagt wederom aan het college uiteen te zetten welke resultaten in de Regio voor de 
gemeente Goirle en haar inwoners zijn geboekt. Vraagt om schriftelijk verantwoording af te 
leggen.  

 
Afspraken en toezeggingen: 
Burgemeester: Zegt toe bij de volgende vergadering van het Algemeen Bestuur (op 15 juli) opmerkingen te 
plaatsen over communicatie en smart formuleringen. Zegt tevens toe bij volgende gelegenheden en de begroting 
het raadsvoorstel zodanig in te richten dat er een specificatie in staat van zaken die Goirle aangaan.  
Advies van de commissie: het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad. 
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3. Raadsvoorstel Concept Kaderbegroting Regio Hart van Brabant 2016 
 
Standpunten fracties:  
VVD Benadrukt de positieve kant van samenwerking. Wijst er op dat in het voorstel 3 punten 

staan en in het besluit slechts 2. Vraagt of het noodzakelijk is dat benoeming van de 
zienswijze wordt opgenomen in het besluit.  

Lijst Couwenberg Wil de burgers informeren over Regio Hart van Brabant en wat er gebeurt met de financiële 
middelen. 

CDA Wil inwoners meer betrekken bij de Regio Hart van Brabant. Vindt dat benoeming van de 
zienswijze moet worden toegevoegd aan het besluit. Vindt de zin "er kan geen sprake zijn 
van een praktische koerswijziging" niet passend en vraagt naar de context. Stelt voor om 
zienswijze 3 aan te passen: steeds moet worden bekeken welke partij financiert en daarbij 
niet altijd als eerste de overheid noemen.  

Lijst Riel-Goirle Sluit aan bij vorige sprekers voor wat betreft de tekst over de praktische koerswijziging en 
het aanpassen van het besluit. Stelt voor in te zetten op wat we willen bereiken en hoe we 
dat gaan meten.  

Pro actief Goirle Vindt dat zienswijze 3 moet worden aangepast en deel uit moet maken van het besluit. 
Stelt een amendement voor. Stelt aanvankelijk voor zienswijze 5 in het amendement te 
betrekken vanwege de volgende zin: "De genoemde bedragen bij het onderdeel 'Doelmatig 
waterbeheer' (pagina 22) komen niet overeen met eerdere besluitvorming hierover", maar 
besluit vanwege het beperkte verschil hiertoe geen actie te ondernemen.  

 
Afspraken en toezeggingen: 
Het voorstel bevat 3 punten. Het derde punt luidt als volgt: "de gemaakte opmerkingen als zienswijze in te 
dienen bij het Algemeen Bestuur van de Regio Hart van Brabant". Dit derde punt maakt geen onderdeel uit van 
het besluit. Burgemeester zegt toe dat het besluit zal worden aangepast zodat dit derde punt betreffende de 
zienswijze onderdeel van besluitvorming wordt.  
 
Advies van de commissie: het voorstel wordt als een B-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad.  
 
4.  Initiatiefvoorstel digitalisering begroting 
De heer Swaans geeft een toelichting. 
  
Standpunten fracties 
Lijst Couwenberg Wil graag dat de mogelijkheid voor een begroting op papier blijft bestaan. Stelt voor dit als  

B-stuk naar de raad te brengen. 
SP Sluit aan bij LC. Wil graag dat de mogelijkheid voor een begroting op papier blijft bestaan.  
CDA Vindt het een uitstekend voorstel. Vraagt om afstemming met de commissie Algemene 

Zaken in plaats van afstemming met het audit comité.  
Wethouder van 
der Heijden 

Suggereert om te kijken naar de begrotingen van Arnhem en Oisterwijk.  
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Advies van de commissie: het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad.  
 
5. Raadsvoorstel inzake wijziging van de gemeenschappelijke regeling van de Veiligheidsregio 

Midden- en West-Brabant 
 
Standpunten fracties: Geen opmerkingen. 
 
Advies van de commissie: het voorstel kan als A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
6. Intergemeentelijke samenwerking 
 
Standpunten fracties 
Lijst Riel-Goirle Vraagt of er bij de raad van Oisterwijk nog draagvlak voor samenwerking is. 
Burgemeester geeft aan dat er geen twijfel is over het draagvlak bij Oisterwijk 
 
7. Verslag commissie vergadering van Algemene zaken d.d. 17 maart 2015 en verslag brede 
commissie van 19 mei 2015 
 
Het verslag van de commissievergadering van Algemene Zaken d.d. 17 maart wordt vastgesteld en de 
toezeggingenlijst wordt doorgenomen.  Het gewijzigde verslag van de Brede commissievergadering d.d. 19 mei 
wordt vastgesteld en de toezeggingenlijst wordt doorgenomen. 
 
8. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders. Geen.  
 
9. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Pro actief Goirle leest op de website van RTL nieuws dat de politie in Brabant slecht scoort. Vraagt wat het 
college hiervan vindt en wat het college hieraan gaat doen.  
De burgemeester kent uit het politieoverleg andere cijfers en levert deze gegevens aan de commissie aan.  
 
CDA vraagt hoe is omgegaan met de geschrapte Proces Verbaal vergoeding waarover eerder een motie is 
aangenomen.  
De burgemeester verwijst naar de Burap.  
 
10. Stukken ter kennisname. Geen.  

 
11. Rondvraag. Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 23:00 uur.  
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
9 september 2015, 
 
De voorzitter,     de griffier,    
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Toezeggingenlijst Commissie AZ 
 
nr Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningdatum 
Wijze afdoening 

1 24 juni 2015 Jaarverslag Regio Hart van Brabant: bij de 
volgende vergadering van het Algemeen Bestuur 
(op 15 juli) opmerkingen meenemen over 
communicatie en smart formuleringen.  
Bij volgende gelegenheden en de begroting het 
raadsvoorstel zodanig inrichten dat er een 
specificatie in staat van zaken die Goirle 
aangaan. 

Burgemeester  Wordt gedaan 

2 24 juni 2015 Concept Kaderbegroting Regio Hart van Brabant 
2016. Het voorstel bevat 3 punten. Het derde 
punt luidt als volgt: "de gemaakte opmerkingen 
als zienswijze in te dienen bij het Algemeen 
Bestuur van de Regio Hart van Brabant". Dit 
derde punt maakt geen onderdeel uit van het 
besluit. Het besluit dient te worden aangepast 
zodat dit derde punt onderdeel van 
besluitvorming wordt.  

Burgemeester Voor de 
raadsvergadering 
van 14 juli 

Is aangepast 

3 24 juni 2015 Uit de website van RTL nieuws blijkt dat de 
politie in Brabant slecht scoort. Pro actief Goirle 
vraagt wat het college hiervan vindt en wat het 
college hieraan gaat doen. Uit het politieoverleg 

Burgemeester   Op kortere termijn, maar zeker vóór de volgende 
commissievergadering, zal de commissie geïnformeerd worden 
over het door RTL uitgevoerde onderzoek en m.n. de daarvoor 
gebruikte gegevens, de cijfers van de politie en de verklaringen 
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zijn andere cijfers bekend en deze worden aan de 
commissie beschikbaar gesteld.   

voor de verschillen tussen beide. 
Raadsinformatie verstrekt 14 juli 2015: 
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-
Zaken/2015/9-september/21:30/Stukken-ter-kennisname/TKN-
05-Raadsinformatie-over-politiecijfers-RTL.pdf 
 

4 24 juni 2015 Op verzoek van het CDA bij de Burap expliciet 
aangegeven hoe is omgegaan met de geschrapte 
Proces verbaal vergoeding waarover eerder een 
motie is aangenomen.  

Burgemeester Burap Bij de bespreking van de Burap wordt aandacht besteed aan de 
wijze waarop is omgegaan met de afgeschafte PV-vergoeding.  

5 11 februari 2015 Dienstverleningsplan Terug wordt gekomen op 
de wijze waarop de raad wordt betrokken bij het 
meedenken over een slogan. 

Burgemeester  24-6: planning volgende vergadering (september).  

6 13 januari 2015 Commissie Kunst en Cultuur: De aanpassing van 
de verordening komt naar de raad  

Burgemeester Mei-juni 2015 Raadsvoorstel met gewijzigde verordening volgt  - planning is 
onder voorbehoud omdat de wijzigingen eerst met de commissie 
Kunst en Cultuur worden besproken.  
24-6: het raadsvoorstel is gereed en komt in de volgende 
vergadering (september). 

7 10 sept. 2014 
 
 
 

BOA capaciteit in Goirle, Hilvarenbeek en 
Oisterwijk. CDA vraagt een overzicht van de 
capaciteitscijfers te verstrekken.  
CDA wil de evaluatie voor 14 juli ontvangen.  

Burgemeester  Begin 2015 Hieraan zal aandacht worden besteed bij de evaluatie van 
2014. 
24-6: de gegevens zijn beschikbaar, maar nog niet in de juiste 
vorm. De evaluatie indien mogelijk voor 14 juli aanleveren 
anders in de commissie AZ van augustus.   

8 Uit 
toezeggingenlijst 
brede commissie 

Jaarstukken: uiterlijk in juli komt een notitie 
gereed over het presenteren van Goirle aan 
bezoekers, inwoners en ondernemers. Op basis 

Wethouder Van der 
Heijden 

September/oktober In september/oktober zal de raad een voorstel hierover krijgen 
op grond van een afstudeeropdracht. Deze is echter pas eind juli 
gereed. 
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d.d. 21 april 
2015 

daarvan kan naar oa een glossy gekeken worden 

 
 

 


	Opgemaakt door

